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KTK ALUMNI DRAUGIJA domisi, kaip susiklostė Kauno technikos kolegiją baigusių alumnų 

(absolventų) likimai. Serba Darius atsakė į jam pateiktus klausimus: 

Iš kur sužinojote apie mokyklą? 

„Apie KTK sužinojau iš aplinkinių, bendramokslių.“ 

Kas paskatino pasirinkti šią mokyklą? 

„Pasirinkimą nulėmė labiau į praktiką orientuotos studijos.“ 

Ar norėjote įsigyti bet kurią inžinieriaus, ar, būtent, tik šią specialybę? 

„Norėjau įgyti elektronikos inžinerijos specialybę.“ 

Kokius įspūdžius Jums paliko mokykla? 

„Mokykla paliko tikrai šiltus prisiminimus. Vėliau teko tęsti studijas universitete, tad turėjau 

galimybę palyginti ir studijų kokybę. Ir galiu pasakyti, kad ji tikrai neprastesnė nei universitete. 

Mokykloje dirba savo srities specialistai bei ekspertai, išmanantys savo darbą, įsitraukę bei 

atsidavę jam.“ 

Kokius dėstytojus Jūs geriausiai prisimenate, už ką juos vertinate? 

„Pranas Smolskas, Artūras Aleksynas, Lidija Mickūnienė, Vytautas Valinskas, Valdas 

Paulauskas, Nerijus Bagdanavičius. Vertinu juos už savo dėstomo dalyko išmanymą, kantrybės 

turėjimą dėstant studentams bei atsidavimą tai ką daro.“ 

Kuo Jums šios studijos buvo naudingos? 

„Studijos kolegijoje suteikė specialybės žinių, praplėtė požiūrį, leido realizuoti save.“ 

Įsimintiniausias įvykis ar momentas iš studijų laikų. 

„Diplominių projektų gynimas dalyvaujant komisijai. Balandžių paleidimo ceremonija ant  

„Prisikėlimo bažnyčios“ stogo. Ekskursija į AIE. Išlikę daug prisiminimų, vieną kažkurį sunku būtų 

išskirti.“ 

Kokie buvo pirmi Jūsų žingsniai profesiniame kelyje?  

„Studijuojant atsirado galimybė atlikti praktiką garantinio serviso skyriuje Šilainiuose“ 

Kaip kėlėte savo kvalifikaciją (studijavote ir baigėte aukštąją mokyklą (universitetą), kada, 

kokią specialybę)? 

„Po kolegijos įstojau į KTU. Žinias gilinau elektronikos inžinerijos studijose. Bakalauro laipsnį 

apsigyniau po 4,5 metų (2005 – 2010 m.) pagal studijų programą „Elektronikos inžinerija ir 

vadyba“. Baigęs bakalauro studijas, baigiau ir magistratūros studijas „Elektronikos inžinerija“ 

(2010 – 2012 m.).“ 

 Kiek metų, kokiose pareigose ir kur dirbate šiuo metu?   

„Darbo patirtis įvairi, šiuo metu darbuojuosi „ACC Distribution“ kompanijoje kokybės vadovo 

pareigose. Šiose pareigose jau 7 metai.“ 

Laisvalaikis, pomėgiai, Jūsų mėgstamas posakis. 

„Mėgstu aktyviai leisti laisvalaikį: važinėti dviračiu, dalyvauti žygiuose. Esu didelis stalo 

teniso entuziastas, mėgstu žaisti skvošą.“ 



Ką norėtumėte palinkėti šių dienų Kauno technikos kolegijos studentams ir bendruomenei?  

„Studentams palinkėčiau žinoti ko nori iš gyvenimo ir to siekti. Bendruomenei palinkėčiau būti 

atsidavusiems tai ką daro, bei neprarasti identiteto.“ 

 

Nuotrauka iš D.Serbos asmeninio archyvo. 

Iš Kauno technikos kolegijos muziejaus archyvų 

 


